

## § 1 **Mötets öppnande**

Emma Gustafsson(Ordförande) öppnar mötet klockan 16:08.

## § 2 **Närvarande**

Emma Gustafsson (Ordförande)  
Johan Andersson (Vice Ordförande)  
Elin Ljunggren (Socialt ansvarig och SAMO)  
Sofia Edström (Kassör)  
Oskar Nyberg (Kommunikatör)

## § 3 **Val av mötets ordförande**

Emma Gustafsson väljs som mötets ordförande.

## § 4 **Val av mötets sekreterare**

Sofia Edström väljs som mötets sekreterare.

## § 5 **Val av mötets justerare tillika rösträknare**

Johan väljs som mötets justerare tillika rösträknare.  
Elin väljs som mötets justerare tillika rösträknare.

## § 6 **Adjungeringar**

*Föreligger ej.*

## § 7 **Uppföljning**

- Trello

## § 8 Meddelanden

- NU
  - Frågan om inställning till Sektionsoverall togs upp och diskuterades. Det finns fördelar och nackdelar, men det verkar i allmänhet finnas en ganska positiv inställning till detta hos sektionsstyrelserna i alla fall.
- SU
  - Pontus (SO) berättade att de håller på att tillgänglighetsanpassa Campus, och att de går igenom alla byggnader för att hitta fel. Nästa byggnad är EDIT-huset.
  - Det ska tillsättas en tjänst för att ta hand om enbart likabehandling
  - H har en sektionsapp, det lät som en bra idé.
  - Studentrösten: H hade skrivit frågor på lapparna och gick och delade ut dem, detta är bra för att få fler svar.
- KU
  - Erik Eliasson (säkerhetsansvarig) var där och berättade om de senaste incidenterna:
    - Det finns en ryss som går omkring på Campus full (bl a i kårhuset), ett problem som hållit på ett tag. Nu har han även hittats i Maskinkällaren, och Eliasson råder oss att ringa Cubsec om vi ser honom någonstans där han inte ska vara.
  - Beam Wallet
    - Vi avvaktar och kommer fortsätta prata om detta, vill ha uttalande från KO och VO. Vi är inte positiva inställda till Beam, eftersom att iZettle redan fungerar bra (och är kortbetalning, inte Smartphonebetalning).

## § 9 Diskussionspunkter

- Tack-grej för revisorer/PL
  - Tar inget beslut om det, vi undersöker datum
- Valberednings VS annan omröstning
  - Horv lyfter tanke kring om det bör ställas en fråga till sektionsmötet före det är röstningsdags om de vill att valberedningens nomineringar ska röstas in, eller om de inte ska det.
- P.R.I.T.s nya rummet-äskning
  - Bifalles.
- Diskutera åsikter kring bostadsfrågan, på SU (och KU?) fick vi diskussionsunderlag, sammanfattning
  - Ska det finnas studentlägenheter?
    - Ja.
  - Ska studentlägenheter vara i stora komplex, eller utspridda?

- Eftersom att studenter är väldigt olika, borde det också gälla studentlägenheternas placering. Så kåren borde inte ta ställning i frågan.
- Högskolan ska jobba mer aktivt för att studenterna ska få en bättre bostadssituation.
  - Ja
- Regelverk som ändras ska bara ändras för studentbostäder
  - Nej
- Det ska finnas krav på parkeringsplatser i anslutning till studentbostäder
  - Nej
- Tillfälliga bygglov är en godtagbar men temporär lösning
  - Ja, så länge det jobbas på att lösa problemen långsiktigt
- Även studenter vid yrkeshögskola, folkhögskola och komvux ska få tillgång till studentbostäder
  - Ingen åsikt
- Spridda terminstarter skulle kunna användas för att avlasta studentbostadssituationen
  - NEJ
- Bullernivåer bör mätas inomhus istället för utomhus
  - Nej
- Krav på tyst sida ska slopas
  - Nej
- Det ska gå bra att kombinera funktioner i studentbostäder
  - Nej
- Förrådsutrymme ska kunna hyras separat
  - Ingen åsikt
- Städa hubbendag
  - Emma och Sofia går

## § 10 Mötets avslutande

*Nu är det slut för idag \*klappklapp\**

*Tack och adjö för idag \*klappklapp\**

*Tänk vad mötet gått fort*

*Tänk så mycket vi gjort*

*Men nu är det slut för idag \*klappklapp\**

Emma Gustafsson avslutar mötet 17:27.